
南宁市FedEx联邦快递 南宁市FedEx国际快递专业出口食品药品、手机
电池、液体粉末等敏感货服务

产品名称 南宁市FedEx联邦快递 南宁市FedEx国际快递专
业出口食品药品、手机电池、液体粉末等敏感货
服务

公司名称 安徽敦航国际货运代理有限公司

价格 23.00/千克

规格参数 品牌:FedEx国际快递
运输方式:国际快递，空运，海运，国际陆运，
铁路运输
类型:文件，包裹，机械配件，食品，化工品等

公司地址 安徽省合肥市肥西县桃花镇香蒲路安徽永凯工贸
有限责任公司研发中心1栋202（注册地址）

联系电话 18709841751 18709841751

产品详情

南宁市FedEx联邦快递 南宁市FedEx国际快递专业出口食品药品、手机电池、液体粉末等敏感货服务 南
宁市FedEx快递电话 南宁市联邦快递公司 南宁市

FedEx Corp. (New York Stock Code: FDX) announced today that FedEx Ground has officially started providing
FedEx door-to-door packages to the majority of the US population on Sunday, driving the transformation of one of
the courier companies. Global transportation network to better serve the rapidly growing e-commerce market.

FedEx President and Operations Officer Raj Subramaniam said, "Now that FedEx Ground delivers FedEx door-to-
door packages to most residential properties in the United States on Sunday, we have greatly improved our speed
advantage to start a new year." "This provides added value for e-commerce shippers across the United States and 188
million online shoppers in 7700 towns, with FedEx delivering door-to-door packages on Sundays. As more and more
customers look forward to weekend deliveries, this enhancement of our network means that every day is now FedEx
delivery day."

Sunday delivery of residential packages can accelerate the transportation speed of most routes by one or two days,
which is particularly valuable for shippers and consumers of healthcare and perishable goods. FedEx Ground has
reached more locations faster than UPS Ground.

During the recent peak holiday season, FedEx Ground began delivering residential packages on Sundays.



Subramaniam added, "In past peak seasons, delivering 7 days a week was crucial to our success, as we experienced
some of the busiest days in company history, including shipping nearly 38 million packages on Cyber Monday alone."
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